
          

Fråga till Sara Wettergren angående förskoleverksamhet  

Idag åläggs förskolan i Malmö diverse icke pedagogisk motiverade eller lagstadgade 
lokalregler. Dessa påverkar i hög utsträckning kommunens möjlighet att bygga de förskolor 
förskoleförvaltningen vill bygga och som föräldrar vill ha, men det påverkar även fristående 
aktörers möjlighet att fortsatt driva välfungerande, högkvalitativa och omtyckta verksamheter.  

I början på förra mandatperioden meddelade Socialdemokraterna och Liberalerna att man 
kommit överens att se över riktlinjerna gällande uteytor, bland annat eftersom riktlinjerna 
förlänger transportsträckor och försvårar för verksamheter i stadens centrala delar.  

Sedan dess, har inget hänt. Riktlinjerna - som är kommunegna för Malmö och inte är 
förankrade i varken plan- och bygglagen, miljöbalken eller den pedagogiska verkligheten - 
påverkar i hög utsträckning även fristående aktörers möjlighet att bedriva förskoleverksamhet. 
Välfungerande, högkvalitativa och omtyckta förskolor möts av dålig service, orättvis 
behandling och en häxjakt om kvadratmeter, vilket riskerar att samma förskolor tvingas lägga 
ner eller väljer att lämna Malmö. 

Med anledning av följande vill jag fråga Sara Wettergren (L): 

Vilka insatser avser du som skolkommunalråd att genomföra för att säkerställa att 
välfungerande fristående aktörer kan bedriva förskoleverksamhet i Malmö? 

 
Linda Obiedzinski (M) 

Malmö, den 25 april 2023 

Fråga  


